

Reference 43/10/2025 Kuwait: 17 December 2025 Dear/ Boursa Kuwait Company Greetings, <u>Subject: A subsidiary company renews a banking facilities contract with an Islamic Bank</u> With reference to the above subject, and in accordance with the provisions of Chapter Four "Disclosure of Material Information" from module Ten "Disclosure and Transparency" of the Executive bylaw Law and its law No. 7 of 2010 regarding the Establishment of the Capital Markets Authority and the Regulation of Securities Activities. Please find attached the material information disclosure form Yours sincerely,	مرجع رقم: 2025/10/43 الكويت في 17 ديسمبر 2025 السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين تحية طيبة وبعد، <u>الموضوع: قيام شركة تابعة بتجديد عقد تسهيلات بنكية مع احد المصارف الاسلامية</u> إشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الفصل الرابع "الإفصاح عن المعلومات الجوهرية" من الكتاب العاشر "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية. مرفق لكم نموذج الإفصاح عن معلومة جوهرية وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،
--	---

عبدالرحمن محمد صالح الخننه
نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي

٤٠
S.

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Date	Name Of the Listed Company	اسم الشركة المدرجة	التاريخ
17 December 2025	Beyout holding Company (K.S.C.P)	شركة بيوت القابضة (ش.م.ك.ع)	17 ديسمبر 2025
Material Information		المعلومة الجوهرية	
We would inform you that Kuwait Resource House for Human Resources Services and Management Company (K.S.C.C), a subsidiary of Beyout Holding company(K.S.C.P) has completed the signing of a contract of banking facilities with an Islamic bank with a total value of KD 7,000,000 (Only seven million Kuwaiti Dinars), including KD 6,000,000 (Only six million Kuwaiti Dinars) non-cash facilities (letters of guarantee), and KD 1,000,000 (Only One million Kuwaiti Dinars) cash facilities. Note that corporate guarantees provided by Beyout Holding Company remain valid and in effect.		يسرنا إبلاغكم بأن شركة بيت الموارد الكويتي لخدمات وإدارة الموارد البشرية (ش.م.ك.م) والتابعة لشركة بيوت القابضة (ش.م.ك.ع) قد أتمت توقيع عقد تسهيلات بنكية مع احد البنوك الاسلامية بإجمالي قيمه 7,000,000 دك (فقط سبعة مليون دينار كويتي لا غير) ، وتشمل 6,000,000 مليون دينار كويتي (سته مليون دينار كويتي فقط) تسهيلات غير نقدية (خطابات ضمان)، و 1,000,000 دينار كويتي (مليون دينار كويتي فقط) تسهيلات نقدية. علماً بأن استمرار سريان الكفالة التضامنية مقدمة من شركة بيوت القابضة.	
Significant Effect of the material information on the financial position of the company		اثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي	
Currently there is no financial impact, and the financial effect of this contract will be linked to future use of the credit limits		لا يوجد أثر مالي في الوقت الحالي وسيكون الأثر المالي لهذا العقد مرتبطاً بالإستخدام المستقبلي للحدود الإئتمانية.	

ينتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الإلكترونية أو موقعها الإلكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.